

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: FUTURE ARAB INVESTMENT COMPANY Date: 03-04-2025 01:52:28 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: المستقبل العربية للاستثمار التاريخ: 03-04-2025 01:52:28 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of FUTURE ARAB INVESTMENT COMPANY cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:30 on 23-04-2025 at online )zoom( to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة المستقبل العربية للاستثمار دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 23-04-2025 الساعة 11:30 في عن بعد عبر تطبيق zoom وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p><b>Subject:</b></p>	<p><b>الموضوع:</b></p>
<p>Decreasing of the Company's capital</p>	<p>تخفيض رأس المال</p>
<p>Approval of the purchase of two million shares or less from Future Arab Investment Company shares with the aim of reducing the capital by the amount of the purchased shares and authorizing the Board of Directors to proceed with the procedures after obtaining the approval of the relevant authorities without the need to call for a new extraordinary general assembly meeting to reduce the capital at the time and after completing the share purchase process.</p>	<p>الموافقة على شراء مليوني سهم أو أقل من أسهم شركة المستقبل العربية للاستثمار وذلك بقصد تخفيض رأس المال بمقدار الأسهم المشتراة وتفويض مجلس الإدارة بالسير بالإجراءات بعد أخذ موافقة الجهات ذات العلاقة وذلك دونما الحاجة للدعوة لإجتماع هيئة عامة غير عادي جديد من أجل تخفيض رأس المال في حينه وبعد إتمام عملية شراء الأسهم.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Amani shammout</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Amani shammout</p>